



KANESATAKE HEALTH CENTER INC.

Job Opportunity

Position: Personal Care Attendant
Location: Riverside Elders Home
518 Ste-Philomene,
Kanesatake, Quebec J0N 1E0

Type of Position: Permanent, Full time, Part time and on call
Working Hours: Shift work including weekends
07:00am to 3:00pm – 3:00pm to 11:00pm – 11:00pm to 07:00am

Field of Activities:
Under the authority of the Executive Director, and under the direct supervision of the Head Nurse of Riverside Elder's Home, the Personal Care Aide provides various services to residents who are unable to care for themselves. The Personal Care Aide contributes to the activities of daily living and they help maintain or restore the autonomy of the resident.

** Job Description is available upon request.*

- Requirements:**
1. Diploma as a Personal Care Aide from a recognized school by the Ministry of Education;
 2. Minimum of one-year experience in gerontology-geriatrics;
 3. Good knowledge and fluency in English and French, Mohawk language is an asset;
 4. Ability to communicate and work in a team setting;
 5. Ability to assist residents according to principles of PDSB.
 6. Must be able to respect confidentiality (Oath of Confidentiality form must be signed);
 7. Must be able to respect the Code of Ethics (Code of Ethics form must be signed);
 8. Must be adequately protected against Covid-19 (fully vaccinated);
 9. Experience working in Aboriginal communities is an asset.

Why Join Us?

- Free Parking
 - First Aid/CPR training provided by the KHC;
 - On-site lunches provided (small fee);
 - Contribute towards the clients' highest quality of service and care.
- Lake Front View
 - Staff room/Lunch room
 - Opportunity to work within cultural environment;

Salary:

Day Shift	Evening Shift	Night Shift	Weekend Night Shift
\$17.50 per hr	\$17.50 per hr	\$18.00 per hr	\$18.50 per hr

Applications: All interested candidates must submit their curriculum vitae and a cover letter to the attention of:
Kanesatake Health Center Inc.
Patricia Gabriel, Human Resources & Accreditation Coordinator
12 Joseph Swan
Kanesatake, Quebec J0N 1E0
p.gabriel@kanesatakehealthcenter.ca

**Only the selected candidates retained for an interview will be contacted*
**Candidates must agree to sign a release form for a background check;*



KANESATAKE HEALTH CENTER INC.

Offre d'emploi

Poste: Préposé aux bénéficiaires
Lieu de Travail: Riverside Elders Home (Maison des Aînés)
518 Ste-Philomene
Kanesatake Québec J0N 1E0
Type de Poste: Permanent, temps partiel et sur appel
Heures de travail: Quarts de travail incluant les fins de semaines
07h00 à 15h00 – 15h00 à 23:00 – 23h00 à 07:00

Fonction principale

Sous l'autorité de la directrice exécutive et la supervision directe de la gestionnaire de la Résidence Riverside pour aînés, l'aide aux soins personnels fournit divers services aux résidents qui ne peuvent pas prendre soin d'eux-mêmes. L'aide aux soins personnels contribue aux activités de la vie quotidienne et aide les résidents à conserver ou à rétablir leur autonomie.

* Description du poste est disponible sur demande.

Pré-requis:

1. Diplôme d'études professionnelles comme Préposé aux Bénéficiaires dans les établissements de soins de santé d'une école reconnue par le Ministère de l'Education ;
2. Minimum d'un an d'expérience en gérontologie-gériatrie;
3. Bonne connaissance et maîtrise de l'anglais et du français, langue mohawk est un atout.
4. Capacité à communiquer et à travailler dans un contexte d'équipe;
5. Capacité à aider les résidents selon les principes de PDSB,
6. Doit être adéquatement protégé contre le Covid-19 (entièrement vacciné)
7. Une expérience de travail dans les communautés autochtones est un atout.

Pourquoi Vous Rejoindre a Nous?

-Formation secourisme/RCR dispensée par le KHC;	-Stationnement Gratuit ;
-Possibilité de travailler dans un environnement culturel;	-Repas fournis sur place (petits frais)
-Contribuer à la plus haute qualité de service et de soins des clients ;	-Salle du personnel/Salle a manger.
	-Vue au bord du lac.

Salaire:

Quart de Jour	Quart de Soir	Quart de Nuit	Quart de Nuit (Fin de semaine)
\$17.50 per hr	\$17.50 per hr	\$18.00 per hr	\$18.50 per hr

Applications: Tous candidats intéressés doivent faire parvenir une lettre de présentation ainsi que leur curriculum vitae à l'attention de:
Kanesatake Health Center Inc.
Patricia Gabriel, Coordonnatrice Ressource Humaine & Agréement
12 Joseph Swan
Kanesatake, Quebec J0N 1E0
p.gabriel@kanesatakehealthcenter.ca

* Seulement les candidats retenus pour une entrevue seront contactés.

*Les candidats doivent accepter de signer un formulaire de décharge pour une vérification des antécédents.